
TRPIMIR GOLUŽA:  

- Dakle vjerujem da svi znamo da su Sesvete jedna od 17 gradskih četvrti Grada Zagreba 

ali isto tako mi se čini da samo rijetki među nama znaju da Sesvete imaju svoj Generalni 

urbanistički plan koji je izvan GUP-a grada Zagreba. Vi gradonačelniče to dobro znate jer ste 

prije izbora obećavali da ćete vrlo brzo izmijeniti GUP Sesveta na način da ćete prenamijenit 

prostor u korist boljeg i ljepšeg života stanovnika Sesveta.  

Pitanje vam postavljam, zašto ste  protivno predizbornom obećanju i javno 

proklamiranom programu u prostoru oko upravne zgrade bivše Mesne industrije Sljeme u 

Sesvetama napravili deponij za glomazni otpad? I planirate li ponovno protivno volji Sesvećana 

i dalje vrlo vrijedan prostor u Sesvetama devastirati hrpama otpada umjesto da iznimno vrijedan 

prostor obogatite novim građanima važnim sadržajima?  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo zastupniče.  

Odgovor će dati gradonačelnik. Izvolite gradonačelniče.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Znači odgovorio sam sve što se tiče… Očito ste, se niste sinkronizirali oko pitanja pa 

sam već odgovorio vezano za tvornicu Sljeme šta se tamo dešava i što ćemo oko toga napravit.  

Što se tiče mojih predizbornih obećanja moje predizborno obećanje je bilo da će se ići 

u izmjene GUP-a grada Zagreba i GUP-a Sesveta. Ne znam jeste li pratili ali bio sam na stručnoj 

raspravi koju smo pokrenuli i za GUP Sesveta i za GUP grada Zagreba u Društvu arhitekata 

Zagreba prije mjesec dana. Osobno sam sudjelovao u tome, pozvali smo sve stručnjake da se 

uključe u stručnu raspravu i do kraja godine ili početkom sljedeće bi trebali ovdje u Skupštinu 

dobiti zapravo odluku o izmjenama GUP-a s kojom se počinje cijela procedura, koja će trajat 

jer po zakonima ja tu ne mogu ništa. Mislim da cijeli postupak promjene GUP-a traje oko dvije, 

oko dvije godine. Ali evo sad pokrećemo je, pokrenuli smo stručnu raspravu kako bi mogli 

napraviti i javno savjetovanje za javnost. I kažem uskoro će na klupe skupštinske se naći odluka 

tj. pokretanje procedure za izmjenu GUP-a i grada Zagreba i Sesveta.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- …radi sada dobro.  

Dodatno objašnjenje zatražio je zastupnik Goluža. Izvolite.  

 

TRPIMIR GOLUŽA:  

- Dakle gradonačelniče nemojmo se farbat. Vi posve svjesno zanemarujete Sesvete do 

te mjere da ste od Sesveta napravili slijepo crijevo Zagreba jer vi zapravo kažnjavate Sesvete i 

Sesvećane i to samo iz jednog jedinog razloga jer u Gradskoj četvrti Sesvete niste formirali 

vlast.  

Dakle ništa od produženja Branimirove, ništa od vrtića u sesvetskom Kraljevcu, ništa 

od denivelacije pružnih prijelaza, ništa od novog GUP-a Sesveta. Realizacija dogovorenih 

programa asfalterskih radova i malih komunalnih akcija u Sesvetama nedopustiva je, 

nedopustivo je niska, ja bih rekao čak i sramna, diskriminirajuća. Svojom ste politikom 

Sesvećane pretvorili u građane drugog reda.  

Nekoliko tisuća Sesvećana ovih je dana potpisalo peticiju protiv vašeg plana da prostor 

oko bivše upravne zgrade tvornice Sljeme se koristi kao deponij za glomazni otpad. Vi želite 

deponij glomaznog otpada u centru Sesveta a Sesvećani žele da tamo bude glazbena škola. 

Naime, za vašu informaciju Glazbenu školu Zlatka Grgoševića u Sesvetama pohađa 600 

učenika koji doslovno nemaju uvjete za adekvatno glazbeno obrazovanje. Omogućite 



2 

 

učenicima i njihovim profesorima bolje uvjete i kvalitetniju nastavu i ispunite barem dio 

predizbornih obećanja zbog kojih ste dobili izbore u Sesvetama.  

A o smeću u Sesvetama vam je bolje da prestanete razmišljat.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala. Želi li gradonačelnik dodatno objasniti? Želi. Izvolite.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Sad ste me na kraju podsjetili na onaj prosvjed koji ste organizirali u Sesvetama kad 

ste tvrdili da privremeno skladište glomaznog otpada će tamo ostat pa ste onda došli s 

prosvjedom i onda ste skužili da nema ni kilograma otpada i da je doslovce pokupljen bio ne u 

roku dana nego u roku sata kako je obećano i da nikad tamo skladište glomaznog otpada nije 

ostalo iako ste uvjeravali javnost da ja lažem i da će to tako biti. Sjećate se kad ste došli i imali 

prosvjed pored praznog dvorišta gdje ničega nije bilo? Toliko o vašim najavama i 

manipulacijama da će ne znam,  Sesvete postat smetlište ili što već govorite.  

Ja znam da ste vi jako fokusirani na Sesveta i to je sasvim u redu. Znam da plaćate i 

jumbo plakate tamo s vašim likom i djelom, fotografijama fino i da vam je to bitna četvrt jer ja 

to pozdravljam. Meni je isto bitna četvrt Sesvete, bitna mi je jednako kao i sve druge.  

Manipulacija je i neistina da zato što tamo nije formirana većina u toj četvrti da nam 

nije bitna jer koliko ja znam ja sam tamo dobio itekako puno glasova. Mislim da smo bili i prva 

opcija na izborima, da samo u jednoj četvrti nismo bili prva opcija na izborima pa tako i u 

Sesvetama. S druge strane u 5 od 17 gradskih četvrti nije formirana većina, ne samo mi, ne 

samo u Sesvetama. I sad sam vam danas još govorio kako radimo program komunalne 

izgradnje, da sve četvrti bez obzira imali većinu ili ne konzultiramo, imamo sastanke 

pojedinačne s njima i pitamo ih šta trebamo izmijeniti po prioritetima kako gradske četvrti 

odluče a ne ja. A ne ja.  

Znači tako da to apsolutno nije točno i to su konstrukcije koje naravno nastavljate u 

vašem stilu. Itekako su nam bitne Sesvete itekako nam je bitna i prometna tamo rasterećenost. 

Ponovio sam da sam sukladno obećanjima pokrenuo proceduru oko izmjena GUP-a Sesveta,  

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  

znate da na ProGIreg itekako ulažemo resurse da se na neki način oplemene Sesvete  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo gradonačelniče 

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- i ozelene i da smo… 

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala vam.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- O.K.  

 


